
 
 

4 天 台灣逍遙遊 & 一天行程 
Code: GV2-4D19000A 
 

Day 1 出發地✈台北 (酒店：冠君或同級) 

抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，台北是台灣最大的都市，

體驗台北整體發展活潑的多樣性。 

 
Day 2 台北市區遊 (早餐) (酒店：冠君或同級) 

飯店享用早餐後前往天燈的故鄉--十分老街，接著前往九份山城老街，它是昔日的金礦

產區，在那可以品嘗到特色小吃如炸蝦球、九份芋圓、山豬肉香腸等各式小吃同時感

受山城的風華，隨後前往忠烈祠，祠內供奉者歷年忠勇犧牲的烈士牌位及建國史蹟圖

片並能觀賞衛兵換班交接儀式，接者，前往蔣介石的家士林官邸花園，以前為台北門

禁森嚴之神秘處，後來開放後成為大台北人的花園，不同季節去有不同的特色呈現，

然後參觀毛公主原住民特產中心，天祿藝術中心，維格餅家，晚上到士林夜市是台北

最具規模的一個夜市，商品廉價物美，貨品齊全，人潮絡繹不絕，可以品嘗各種美味

小吃，豪大雞排、大餅包小餅、士林大香腸、雪花冰…等等。 

 
Day 3 台北自由活動 (早餐) (酒店：冠君或同級) 

全天自由活動～可自行體驗台灣之美。 

 

Day 4 台北✈甜蜜的家 (早餐) 

早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。 

 
*上述行程僅供參考，正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主 

 

两人一房间 小孩加床 小孩无床 单人一房 出发日期 

RM 670 RM 550 RM 420 RM 950 天天出发 
 

 **REMARKS: 

1. Black out period Chinese New Year Season (28Jan-10Feb) New Year Eve 26DEC-01JAN2020 

2. CHILD 2YRS-11YRS  

3. Mandarin Speaking Guide 

5. MID NIGHT PICK UP AND TRANSFER SURCHAGE TIME 0100TILL 0400AM (BASED ON 

TICKET TIME) (2pax-7pax RM250p/way, 8pax above RM480p/way)  

 
 
 
 



 
 

4D3N  Taiwan Happy Go & One Day Schedule 
 
Code: GV2-4D19000A 

 

Day 1  Departure✈Taipei / HOTEL:Champion Hotel or similar 

Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure. 
 
Day 2  Taipei City Tour / (B) /  HOTEL: Champion Hotel or similar 
After breakfast, transfer to Shifen Old Street. Next, we will proceed to Jiufen, the 
filming site of ‘Sad City’ which is located up in the hills of Northern Taiwan. You can see 
the old fashioned way of life that still exists. Martyrs’ Shrine is built to commemorate 
those who sacrifice their lives to achieve something that benefits our country and 
society. Shilin Residence is the residence of President Chiang Kai-shek during his 
lifetime.Visit Mao’s Pricess House and Tianlu Art Center. Shilin Night market 
Agricultural products from the Shihlin to Wanhua, Tataocheng trading of goods are all 
here, in 1909 the market has been developing since the establishment of Shihlin. 
 
Day 3  Taipei Free & Leisure / (B) /  HOTEL: Champion Hotel or similar 

After breakfast, Free at own leisure. 
 

Day 4  Taipei✈Sweet Home / (B)  

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. 
Airport. Home Sweet Home! 
 
*The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in 
accordance to local requirements. 

 

Twin Share Child with Bed Child no Bed Single Departure  

RM 670 RM 550 RM 420 RM 950 Daily 
 

 **REMARKS: 

1. Black out period Chinese New Year Season (28Jan-10Feb) New Year Eve 26DEC-01JAN2020 

2. CHILD 2YRS-11YRS  

4. Mandarin Speaking Guide 

5. MID NIGHT PICK UP AND TRANSFER SURCHAGE TIME 0100TILL 0400AM (BASED ON 

TICKET TIME) (2pax-7pax RM250p/way, 8pax above RM480p/way)  

 
 

 
 


